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Radny Powiatu Świeckiego

Zapytanie do Starosty Świeckiego Barbary Studzińskiej
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W związku z odpowiedzią Starosty (pismo PZD 060/33/2020 z 15 grudnia 
2020 r) na moje zapytanie z 4 grudnia 2020 r dotyczące wycinki i nasadzeń drzew w 
pasie drogi powiatowej nr 1046C proszę o odpowiedź na pytania:

1. Czy kwota 176 504,98 zł za usunięcie 251 drzew i karpin była ujęta w wartości całego 
zadania inwestycyjnego tj. przebudowa drogi powiatowej 1046C -1 i II etap ?

2. Jaka ilość pozyskanego przy realizacji tej inwestycji drewna miała wartość handlową ?

3. Jaką kwotę uzyskał powiat świecki za sprzedaż drewna pozyskanego z usunięcia 251 
drzew przy tej drodze?

4. Czy kwota 26 687,27 zł za nasadzenia nowych 251 drzew w pasie drogi była ujęta w 
wartości całego zadania inwestycyjnego tj. przebudowa drogi powiatowej 1046C - I i 
II etap ?


